
Προς τον Πρόεδρο του Εθνικού Συμβουλίου Παιδείας Καθηγητή κο  Αθανάσιο Βερέμη 
 
Αξιότιμε κύριε Καθηγητά 
 
Με την παρούσα επιστολή θα θέλαμε να σας γνωστοποιήσουμε ότι στην τελευταία Σύνοδο 
των Προέδρων Τ.Ε.Ι. που πραγματοποιήθηκε στην Καλαμάτα συζητήθηκε και αποφασίσθηκε 
να μη συμμετάσχουν οι Διοικήσεις των Ιδρυμάτων, στις εργασίες της 3ης  Κοινής Συνεδρίασης 
της Ολομέλειας του ΣΑΠΕ-ΣΑΤΕ  που θα πραγματοποιηθεί στις 19 και 20  Ιουλίου 2010.    
Τα σχέδια των Π.Δ. που αφορούν στα επαγγελματικά δικαιώματα συγκεκριμένων Τμημάτων 
και Ειδικοτήτων έχουν καθορισθεί και εγκριθεί από το ΣΑΤΕ τον Δεκέμβριο του 2008 και άρα 
εξαιρούνται από την υποχρέωση γνωμοδότησης του ΣΑΠΕ, σύμφωνα με την παρ. 2 του 
άρθρου 18 του Νόμου 3794/2009. 
Ως εκ τούτου, σας ενημερώνουμε  ότι δεν θα παρερευθούμε  στην προγραμματισθείσα 
Συνεδρίαση. 
 
            Με εκτίμηση, 
 
Ο Πρόεδρος του Τ.Ε.Ι. Πειραιά 
Καθηγητής Λάζαρος Βρυζίδης  
 


